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Protokół nr 5/2019 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 5/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 17 kwietnia 2019 r. Komisji Zdrowia, Opieki 

Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Wspólne posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00, a zakończyło o godz. 15:40 tego samego 

dnia. 

Obecni: 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radna Danuta Kułaga  

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radna Ewa Chyła 

 Radna Barbara Kempiak 

 Radna Magdalena Konrady  

 Radny Artur Wiatrak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Władysław Ulatowski – Sekretarz Gminy,  

- Alina Hybsz - Kierownik MGOPS,  

- Barbara Łasińska – Sołtys Konarzewa, 

- Kinga Kalak -Dyrektor Przedszkola Publicznego w Zdunach, 

- Ewa Serafiniak – dziennikarka „Gazety Krotoszyńskiej”. 
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Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z Przewodniczącymi Komisji Rady Miejskiej w Zdunach 

Przewodniczący Komisji Radny Janusz Hyliński otwarł wspólne posiedzenie Komisji Zdrowia, 

Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

witając przybyłych. Ustalono, że każda z komisji posiada wymagane quorum i jest władna 

obradować. 

Posiedzenie wspólne komisji dotyczyło zaopiniowania projektów uchwał, pozostałe punkty 

Komisje realizowały zgodnie z harmonogramem pracy na 2019r.  

 

Porządek obrad członkowie komisji otrzymali razem z materiałami sesyjnymi. Po otrzymanego 

porządku obrad wprowadzony zmian i nie zgłoszono uwag.  

Prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Zdunach, 

b) w sprawie zasad i trybu zgłaszania projektów uchwał w ramach obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej, 

c) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Prokuratora Rejonowego wraz z odpowiedzią na skargę, 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 

3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy organów gminy Zduny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2018 rok. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

5. Tematy z planu pracy: 

- Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: Funkcjonowanie Przedszkola Publicznego  

w Zdunach po modernizacji obiektu – wizyta w placówce.  

- Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: Promocja aktywnego trybu życia 

wśród mieszkańców Gminy Zduny-wizyta na nowym obiekcie sportowym w Konarzewie. 

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska przyjęła proponowany porządek 

obrad bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  
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Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła proponowany porządek obrad  

bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Zdunach, 

Projekt uchwały przedstawił Władysław Ulatowski.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

b) w sprawie zasad i trybu zgłaszania projektów uchwał w ramach obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie 

komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały 

zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  
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c) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Prokuratora Rejonowego wraz z odpowiedzią na skargę, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie 

komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały 

zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r., 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Iwona Klepacka.  

Radna Karolina Jankowska - Grzybek prosiła o wyjaśnienie zmian dokonanych w planie 

wydatków: jednostki pomocniczej Osiedle nr 1 „Zduny Stare”. 

Iwona Klepacka wyjaśniła, że w ramach przyznanych środków na wniosek Osiedla nr 1 „Zduny 

Stare” kwotę 1.000,00zł przeniesiono z zadania: zakup ławek składanych i przeznaczono  

na zadanie: organizacja rajdu rowerowego. Pani Skarbnik podkreśliła, że to przesunięcie  

w ramach przyznanego budżetu w kwocie 7 tys. na każde osiedle na 2019r. Dodała,  

że to nie są dodatkowe środki.  

Radny Artur Wiatrak pytał czy w kolejnych latach zostaną zwiększone kwoty na rady osiedla 

w Zdunach. 

Iwona Klepacka wyjaśniła, że w 2019r. nie będzie zwiększona kwota wydatków na jednostki 

pomocnicze jakimi są osiedla. Dodała, że prawdopodobnie środki na osiedla będą zwiększane 

w kolejnych latach.  

Radny Artur Wiatrak pytał jakie prace będą wykonane na boisku sportowym ORLIK. 

Władysław Ulatowski wyjaśnił, że prace dotyczą tylko części Boiska ORLIK. Na obiekcie będą 

wykonane zalecenia sanepidu. Pozyskano dofinansowanie ze środków samorządu 

wielkopolskiego w ramach programu „Szatnia na medal” na ogólny remont szatni.   

Radny Janusz Hyliński pytał czy remont oprócz szatni dotyczy również innych zniszczonych 

elementów.  
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Radna Karolina Jankowska – Grzybek pytała czy obiekt CKS będzie też remontowany.  

Władysław Ulatowski wyjaśnił, że obiekt CKS przy ul. Strzeleckiej nie będzie remontowany 

w ramach pozyskanych środków. To dofinasowanie dotyczy tylko boiska typu ORLIK.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały 

zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy organów gminy Zduny  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2018 rok. 

Sprawozdanie przedstawili Władysław Ulatowski oraz Alina Hybsz.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

przewodniczący komisji poddali sprawozdanie zaopiniowaniu. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska przyjęła sprawozdanie  

w przedmiotowej sprawie bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła sprawozdanie w przedmiotowej 

sprawie bez uwag - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Sprawozdanie i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 
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W tym punkcie członkowie komisji poruszyli kwestie budowy ścieżki pieszo – rowerowej  

w m. Konarzew.  

Radna Danuta Kułaga podała, że dnia 16.04.2019r. otrzymała informację z otwarcia ofert 

 na przetarg nieograniczony pt.: „Budowa ścieżki pieszo – rowerowej w m. Konarzew.” Podała, 

że firma Gembiak i Mikstacki Sp. j. złożyła ofertę na kwotę 616 tys. zł, a kwota jaką PZD  

w Krotoszynie zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia wynosiła 785 tys. zł.  

W związku z powstałą różnicą pytała w jaki sposób gmina planuje rozdysponować 

zaoszczędzoną kwotę. Dodała, że ścieżka ma być wykonana od centrum w kierunku torów. 

Iwona Klepacka odpowiedziała, że nie posiada informacji na temat zmniejszenia kwoty tej 

inwestycji oraz że przetarg został już rozstrzygnięty. Zauważyła, że to otwarcie ofert  

i sugerowała wstrzymanie się z rozdysponowaniem zaoszczędzonych kwot do póki przetarg nie 

zostanie rozstrzygnięty do końca czyli do czasu, aż dokumenty i złożone oferty nie zostaną 

rozpatrzone pod względem formalnym.  

Radny Robert Marciniak dodał, że ma być wykonane 550 m ścieżki pieszo rowerowej  

w Konarzewie. Za zaoszczędzone pieniądze proponował, aby wykonać kolejne 100 m, gdyż 

pozostanie do wykonania 1,44 km ścieżki, aby połączyć ścieżkę od torów do biblioteki. Radny 

posiada informację, że budowa ścieżki pieszo rowerowej podzielona jest na trzy etapy. 

Następnie przedstawił każdą z koncepcji. Radny wyjaśnił również, że odbyło się wiele spotkań 

z mieszkańcami, na których omówiono każdą z możliwości. Mieszkańcy Konarzewa 

zdecydowali, aby wykonać najtrudniejszy odcinek od centrum w kierunku torów.  

Radny Janusz Hyliński pytał ile firm zgłosiło się w przetargu. 

Radna Danuta Kułaga odpowiedziała, że zgłosiło się 5 firm. Poruszyła również kwestie 

bezpieczeństwa na przejeździe kolejowym w Konarzewie. Uzyskała informacje, że przejazd 

kolejowy w Konarzewie zaliczany jest do kategorii przejazdów kolejowych typu C czyli 

zabezpieczony jest znakiem STOP oraz światłem pulsacyjnym. W obecnej sytuacji nie ma 

możliwości zabezpieczenia dodatkowo przyjazdu rogatkami. Od tego typu rozwiązań już się 

odchodzi.  

Radny Robert Marciniak dodał, że również jest sygnał dźwiękowy i kierowcy w tym miejscu 

muszą wykazać się dużym rozsądkiem.  

Radny Janusz Hyliński zauważył, że na chwilę obecną mamy dużą ilość połączeń kolejowych, 

nie wiadomo jednak ile ich będzie w przyszłości.  

Radna Ewa Chyła zauważyła, że w ostatnim czasie wymorzył się ruch pociągów nie tylko 

osobowych ale i towarowych.  
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W toku dyskusji Radni poruszali kwestie bezpieczeństwa na przejazdach kolejowych  

i stosowania przepisów o ruchu drogowym przez kierowców. 

Radna Barbara Kepmiak pytała o dokończenie zadania: utwardzenia drogi na osiedlu pisarzy. 

Otrzymała informację, że droga ma być utwardzona i nierówności uzupełnione najpóźniej 

 do poniedziałku, a dziś jest środa i prace nie zostały wykonane.  

Iwona Klepacka odpowiedziała, że jest podpisana umowa z firmą na utwardzenie dróg. 

O szczegóły dopyta i poda na sesji.  

Po wyczerpaniu dyskusji członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia.  

 

Prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński podziękował za przybycie i zaprosił członków 

komisji do realizacji tematów wynikających z rocznego planu pracy. 

 

Pkt. 5. Tematy z planu pracy: 

Promocja aktywnego trybu życia wśród mieszkańców Gminy Zduny-wizyta na nowym 

obiekcie sportowym w Konarzewie. 

Po omówieniu projektów uchwał członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska udali się do Konarzewa na boisko sportowe. Na budowę boiska sportowego gmina 

Zduny pozyskała środki z programu ogłoszonego przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Wielkopolskiego "Pięknieje Wielkopolska Wieś". Ponad 21 tys. zł dotacji zostało przeznaczone 

na zakup i montaż piłkochwytów i nowych bramek w Konarzewie. W ramach wkładu własnego 

społeczność tej miejscowości wyrównała nawierzchnię i dba o utrzymanie boiska. 

Całkowita wartość projektu opiewała na kwotę 43.143,00 zł. W tym koszty kwalifikowane 

wyniosły 36.543,00 zł + wkład własny mieszkańców 6.600,00 zł. Dotacja Samorządu 

Województwa Wielkopolskiego wyniosła 21.659,00 zł. Z funduszu sołeckiego dołożono 

2.000,00zł, natomiast wkład własny gminy wynosił 12 884,00 zł.  

Sołtys Konrzewa Barbara Łasińska przedstawiła członkom komisji proces powstania boiska 

sportowego w Konarzewie.  

Komisja pytała o zagospodarowanie terenu całego boiska.  

Pani Sołtys Barbara Łasińska wyjaśniła, że teren zostanie podzielony na kilka stref. Pierwsza  

i najważniejsza to boisko sportowe do piłki nożnej, na które zostały pozyskane środki. 

Zainstalowano na nim piłkochwyty, nowe bramki oraz wyrównano teren i posiano trawę.  
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W północnej części działki zaplanowano budowę plenerowej siłowni oraz stołów do gier 

 i zabaw. Na chwilę obecną w opracowaniu jest wniosek o dofinansowanie zakupu tych 

urządzeń jak również całorocznego namiotu imprezowego.  

Pani Sołtys dodała, że w najbliższym czasie planowane jest malowanie murala przy boisku 

przez Stowarzyszenie Razem dla Konarzewa oraz Grupę Nieformalną Konarzewską Inicjatywę 

Sąsiedzką. Na chwilę obecną dedykowana ściana została odpowiednio przygotowana 

 tj. zagruntowana oraz podwójnie wybiałkowana. Jeżeli pogoda dopisze mural zostanie 

skończony pod koniec miesiąca kwietnia.  

W planach jest również budowa boiska do siatkówki plażowej wraz z zapleczem.  

Część boiska (obszar o wymiarach około 100x25m) ma zostać przeznaczona do treningu  

m. in. członków ochotniczej straży pożarnej. Wskazany jest zakup i zainstalowanie w tym 

miejscu drążków i innych urządzeń dedykowanych do street workout (ulicznego treningu 

opartego na ćwiczeniach z wykorzystaniem własnej masy ciała).  

Przy boisku niezbędne jest utworzenie w przyszłości parkingu dla samochodów osobowych. 

Członkowie komisji nie zgłosili uwag do powstałego boiska sportowego w Konarzewie.  
 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 
Przygotował(a): Barbara Fornal 

 
  


